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PROTOKÓŁ nr 34 
z posiedzenia                                          

Doraźnej Komisji do spraw  
Budowy Radomskiego Centrum Sportu 
Rady Miejskiej w Radomiu    
z dnia 21 czerwca 2023r. 

 
 
Na posiedzeniu obecni byli Członkowie Komisji oraz zaproszeni Goście wg listy 

obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Posiedzenie otworzył  

i na nim przewodniczył pan Łukasz Podlewski Przewodniczący Komisji, który powitał 

wszystkich członków komisji oraz zaproszonych gości.  

 

Radni nieobecni –  Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz, Robert Chrobotowicz. 

 

W posiedzeniu komisji uczestniczył Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji pan Rafał Górski oraz przedstawiciele kibiców.  

 

Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – planowałem dzisiaj dwie godziny na 

Radomskim Centrum Sportu ze względu na to, że chcieliśmy ten obiekt dokładnie 

obejrzeć. Dziękuję za umożliwienie takiego obejrzenia pomieszczeń, trybun, miejsc 

z boku obiektu, poszczególnych sektorów, pomieszczeń pod trybunami etc.  

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 33 z posiedzenia Komisji.  

2. Szczegółowe przedstawienie przez przedstawiciela MOSiR prac prowadzonych 

na terenie RCS od czasu ostatniego posiedzenia. 

3. Omówienie wszelkich pism skierowanych przez Wykonawcę do spółki MOSiR, 

które wpłynęły od dnia 01.01.2023r. do dnia 20.06.2023r. 

4. Przedstawienie szczegółowych rozliczeń dotyczących każdego zadania. 

5. Omówienie zagadnień w zakresie oddania obiektu do użytkowania, wyłonienia 

operatora obiektu, itp. 

6. Omówienie wszelkich prac, wraz z przedstawionym wykazem, które zostały 

zaniechane na etapie prowadzenia budowy przez obecnego wykonawcę.  

7. Omówienie zagrożeń, które mogą wystąpić w najbliższym miesiącu na terenie 

budowy RCS. 

8. Sprawy różne. 

 
 
Porządek dzienny posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1. Protokół nr 33 z posiedzenia komisji został przyjęty (3 radnych za, 0 przeciw, 1 
wstrzymujących się). 
 
Ad. 2. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – wiemy, że spotkaliśmy się 
w maju. Kilka dni po naszej komisji zostało powiedziane droga medialną - MOSiR 
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zamieścił posty dotyczące tego, że zakończyły się prace, później to były prace 
budowlane. Panie Dyrektorze mamy raport z realizacji zadań rzeczowych. Prosił bym 
w skrócie o omówienie i jednocześnie może od razu przedstawienie kwestii 
dotyczących protokołów inwestorskich i tego co się zadziało po protokole 
inwestorskim, bo rozumiem, że ta informacja , że zakończyły się prace czy kończą się 
prace pewnie wynikała z tego, że ten protokół został podpisany.    
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – 
inspektor nadzoru branży ogólnobudowlanej stwierdził zakończenie robót 
budowlanych stanowiących przedmiot umowy. Betonox wystąpił do sanepidu 
o przeprowadzenie kontroli poprzedzającej postępowanie administracyjne 
w przedmiocie udzielenia tzw. uzgodnienia i sanepid wydał opinię, w której nie 
sprzeciwia się dopuszczenia do użytkowania budowy stadionu. 31 maja został 
podpisany odbiór przedmiotu zadania Nr 2 z kontraktu z wyłączeniem płyty boiska. 
Został podpisany protokół odbioru prac budowlanych w ramach tego zadania, gdzie 
zostały wskazane poszczególne rodzaje prac, które muszą zostać poprawione, 
ewentualnie uzupełnione, ponieważ część tych prac to były usterki, część prac to były 
niedoróbki, które trzeba było dokończyć. Została wykonana (rozpoczęta i zakończona) 
instalacja murawy czyli już trawy z rolki. W tym momencie już są prowadzone zabiegi 
na niej tak aby ona rozpoczęła wegetację na gruncie rodzimym i żeby zaczęła już 
normalnie tutaj rosnąć, a przestawiła się z tego trybu wzrastania, który był prowadzony 
w hodowli. 
Z najważniejszych elementów instalacyjnych to jest wykonanie opaski poliuretanowej 
wokół płyty boiska. To musi zostać zrobione w momencie kiedy będziemy wiedzieli, że 
trawa się przyjęła i że już jest bezpieczna i nie dojdzie do jej uszkodzenia. Tak samo 
jest z elementami oświetlenia na trybunie południowej. Prace zostaną wznowione na 
początku lipca i będą trwały około 1,5 do 2 tygodni. Jednocześnie będą prowadzone 
próby tego oświetlenia i weryfikacja czy założona intensywność naświetlenia pod 
transmisje telewizyjne będzie prawidłowa. Instalacja wyposażenia sportowego czyli 
wszelkie boksy dla piłkarzy i sędziów, tunel wejściowy, chorągiewki, bramki, piłko-
chwyty. Trwają jednocześnie próby i badania systemów bezpieczeństwa monitoringu, 
instalacji elektrycznych, zabezpieczenia całej elektroniki i systemów 
przeciwpożarowych. System sterowania pożarowego to co wielokrotnie mówiliśmy, że 
system pożarowy stadionu musi być zgrany z systemem pożarowym hali. Dzisiaj 
powinny zostać zakończone te prace i w najbliższych dniach będą trwały próby tego 
systemu.   
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – kiedy został podpisany protokół 
inwestorski? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski – 31 maja. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – MOSiR 
poinformował 29 maja o zakończeniu głównych prac budowlanych. Czy Dyrektor 
Górski w jakikolwiek sposób odpowiada za komunikację spółki MOSiR w tym zakresie 
co pojawia się w zakresie budowy RCS chociażby na fanpage-u spółki. Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nie.  
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – jest to dowolność osoby za to 
odpowiedzialnej? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Rafał Górski – ja odpowiadam tylko za to co wypowiadam w imieniu swoim. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – czy może nam Dyrektor powiedzieć 
kto prowadzi komunikację ze strony spółki i udziela informacji, które powodują również, 
że zarówno radni jak i opinia społeczne czy mieszkańcy Radomia w mojej ocenie są 
wprowadzani w błąd? Są jakieś semantyczne przepychanki czy to są prace główne, 
konstruktorskie. Czy jest to prezes spółki, zarząd spółki, drugi dyrektor czy jest 
wyznaczony pracownik do tego? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – są to wyznaczeni pracownicy. Przewodniczący 
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komisji Łukasz Podlewski – i mają jakby pełną dowolność w posługiwaniu się… 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – ja 
nie prowadzę nad nimi kontroli w tym zakresie. Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski – rozumiem. Oni w żaden sposób Dyrektorowi nie podlegają? Dyrektor 
ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nie.           
Ad. 3. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – tych pism jest kilka. Chciałbym 
się skupić na jednym piśmie, które skierował pełnomocnik (firma Aval) spółki Betonox. 
Pismo jest datowane na 29 maja czyli jakby w dniu sesji kiedy tu obradowaliśmy 
i rozmawialiśmy o tym. Przewodniczący odczytał pismo „Wezwanie do wykonania 
obowiązków wraz z wnioskiem o zmianę terminu realizacji umowy”. Pismo zostało 
dołączone do materiałów  z komisji.        
Po tym piśmie jest pismo z 30 maja już od Betonox-u, gdzie Betonox Wam zgłosił 
obiekt do odbioru. Betonox wniósł o 3 miesiące. Co się zadziało później? Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – później 
dokonaliśmy odbioru obiektu.  Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – ale 
odpowiedzieliście na to pismo firmy Aval? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – została przygotowana odpowiedź, że nie 
podzielamy stanowiska generalnego wykonawcy i odmawiamy podpisania 
jakiegokolwiek aneksu zmieniającego termin. Ona chyba wyszła wczoraj albo dzisiaj. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – to kiedy zostanie oddany stadion do 
użytkowania, bo wykonawca zażądał 30 września? Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – wykonawca w protokole 
odbioru zobowiązał się, że wszystkie usterki i prace o charakterze instalacyjnym, które 
jeszcze muszą zostać zakończone zostaną zrobione do końca czerwca. Jest to 
stanowisko następcze wobec daty pisma, które zostało skierowane przez jego 
pełnomocnika. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – czyli kiedy się 
zobowiązał?  Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski – 31 maja. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – w protokole 
Waszym? ?  Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski – tak. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – podejrzewam, że 
wchodzicie trochę na taki grunt, który być może wykonawca lubi najbardziej w kwestii 
prawnej i jakiejś tam takiej znowu trochę przepychanki słownej, że wykonawca w tym 
momencie przez złożenie protokołu, że wykonał pracę jednocześnie jest to 
uwarunkowane kwestiami uzyskania pozwolenia, bo czym innym są prace, a czym 
innym uzyskanie pozwoleń, do których jest zobligowany. Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – no tak i jeżeli zostaną te 
wszystkie elementy, które były wskazane w tym protokole, wykonane nie ma żadnych 
przeszkód żeby z końcem czerwca wystąpić o uzyskanie opinii zmierzającej do 
uzyskania uzgodnienia strażaka, a następnie pozwolenia na … Przewodniczący 
komisji Łukasz Podlewski – ale mówimy o dwóch różnych kwestiach. Mówimy o 
kwestii, że nie ma żadnych przeszkód, ale on już napisał w piśmie, że on chce 
wydłużyć termin do 30 września.  Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – a następnie zobowiązał się, że dokona nam 
wszelkich napraw do końca czerwca. To są dwa stanowiska przeciwstawne. My 
w naszej odpowiedzi też to uwypukliliśmy, że w piśmie podpisanym co prawda przez 
pełnomocnika, ale prawidłowo umocowanego do reprezentacji spółki przedstawia 
stanowisko, które jest absolutnie przeciwstawne wobec faktów, które wykonał 3 dni 
później. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – tylko 1 czerwca je przyjęliście 
na kancelarię. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Rafał Górski – no ale data oświadczenia woli jest w momencie skierowania pisma do 
wysyłki. Moim osobistym zdaniem i jestem pewien tego co mówię to pismo ma w moim 
przekonaniu, ja tak je odczytuje charakter budowy fundamentu formalno prawnego na 
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przyszłość. Nie bardzo rozumiem z jakim celem i skutkiem, ale pozostaje ono 
w sprzeczności z rzeczywistością…  Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – 
Dyrektorze tak, ale prawdą jest, że 26 kwietnia wezwali Was do przedstawienia 
dokumentacji. Rozumiem, że w jakiś sposób wykonawca zabezpieczał się i wzywał 
Was do wykonania tych prac, które były do 31 stycznia i w aneksie zobowiązaliście się 
je dostarczyć. Czy stoimy dziś na etapie jakiegoś sporu z wykonawcą w związku ze 
złożonym pismem? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Rafał Górski –  nie. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – bo wykonawca 
twierdzi, że nie. Wykonawca twierdzi, że po 30 czerwca kiedy dokonacie ponownego 
odbioru – dobrze mówię? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – kiedy będziemy badać zrealizowanie tych wszystkich 
napraw tych usterek, które już teraz widzimy, że one są zrobione de facto.  
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – 31 maja odbiór inwestorki był, daliście 
im czas na 30 dni czyli do 30 czerwca. 30 czerwca przychodzicie na obiekt, podbijacie 
pieczątkę, że jest ok.  Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu   Rekreacji Rafał Górski – tak.  Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski 
– Was nie interesuje to od kiedy Betonox zacznie odbierać prace? Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – w tym momencie 
de facto powinien być już wydaje się zgłoszony obiekt do tych kontroli strażaka mówiąc 
skrótowo.. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – 30 czerwca? Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – wydaje się to 
logiczne. Jeżeli będą poprawione już wszystkie usterki, będzie już wszystko zrobione 
na gotowo to nie ma żadnych przeciwwskazań żeby to się zadziało. Przewodniczący 
komisji Łukasz Podlewski – a ta studzienka wystająca o 4 cm? Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – ona nie była 
wykonywana po pierwsze przez Betonox. Po drugie to nie jest element, który będzie 
podlegał badaniu strażaka. Czy nawet na zewnątrz budowa. To jest kolejna rzecz, 
którą oczywiście trzeba poprawić. My się zwracaliśmy zarówno do Wodociągów jak 
i do wykonawcy Wodociągów do firmy Jadex o to żeby tę studzienkę poprawili. Radny 
Marcin Majewski – Betonox za chwilę będzie lał ten tartan czy tę żywicę i nie może 
tego wylać tzn. wyleje, ale ta studzienka będzie… Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – to nie jest wylewanie tylko wykładania 
i w takim razie będziemy musieli… Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski –  to 
jest najmniejszy problem, bo równie dobrze można to zrobić tylko mi chodziło o to jak 
to formalnie u Was ,ma wyglądać? Wy chcecie 30 czerwca mieć też w ręku zgłoszenie 
obiektu do służb, potwierdzenie wystąpienia?  Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nie, my nie jesteśmy wstanie badać Ja 
tylko mówię, że nie będzie przeciwwskazań żeby Betonox już to zaczął. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – tak jak wielokrotnie rozmawiamy czy 
w mediach przynajmniej tak ja komunikowałem, że po komisji majowej, kwietniowej, 
że do 31 lipca to jest dużo czasu żeby wszelkie rzeczy zrobić. Nadal stoję na 
stanowisku, że 40 dni to jest dużo czasu żeby poprawki zrobić. W kwestii odbiorów, to 
Wy w żaden sposób tego nie dotykacie. Was interesuje czy Betonox 31 lipca przyniesie 
dokument – gotowy do użytkowania? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski –  tak. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski 
– jeżeli nie przyniesie? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – będziemy stosować kroki wynikające z kontraktu. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – a oni będą stosować te pisma, które 
do Was skierowali -pewnie tak? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – pewnie tak.                       
Radny Marcin Majewski – czy MOSiR i podwykonawcy MOSiR-u przekazali Betonox-
owi wszystkie dokumenty potrzebne do odbioru do użytkowania? Dyrektor ds. 
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inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tak. Radny 
Marcin Majewski – Betonox twierdzi inaczej. Czy wszystkie dokumenty od projektanta 
są dostarczone? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Rafał Górski – dostarczyliśmy wszystkie dokumenty, które są potrzebne. Wczoraj czy 
dzisiaj doszło do wymiany jednego rysunku z instrukcji pożarowej. Radny Marcin 
Majewski – i to jest komplet? W dniu dzisiejszym (21 czerwca) przekazaliście komplet? 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – 
Betonox tę dokumentację jeszcze sprawdza. W jednym czy w dwóch schematach 
umieszczenia hydrantów przeciwpożarowych, brakuje jednej pieczątki rzeczoznawcy 
pożarowego, dokumentacja… Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – czy 
Betonox czy MOSiR będzie żądał potwierdzenia otrzymania kompletnej dokumentacji? 
Czy Dyrektor ma w planach przygotowanie takiego protokołu „Betonox potwierdza 
otrzymanie…”? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Rafał Górski – każdorazowo mamy protokół przekazania dokumentacji. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – ale kompletnej to będzie tylko raz. 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – 
możemy wykonać taki dokument. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – ja 
w tym momencie działam wydaje mi się jako adwokat spółki, że Betonox potwierdza 
Wam przyjęcie kompletnej dokumentacji wynikającej z aneksu z 31 stycznia. Dyrektor 
ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – ok. i to do tej 
pory się dzieje tylko, że zawsze dany protokół określa dany dzień, ale sporządzimy 
taki dokument. To jest oczywiście  w naszym interesie.                 
 
Ad.4. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – w zakresie rozliczeń, 
otrzymaliśmy tę tabelę. Standardowo tabela jest nie podpisana. Są to kwoty brutto. 
MOSiR odzyskuje pełny VAT po rozliczeniu po tym jak te faktury… Nie wiem w jakim 
okresie Wy ten VAT otrzymujecie. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – ja też nie wiem.     
Radny Marcin Majewski – jaka kwota tam jest ostatecznie teraz? Przewodniczący 
komisji Łukasz Podlewski – chcę powiedzieć o całym obiekcie jakby z drogami – 
284 486 418,00 zł. brutto.  
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – rozmawialiśmy na obiekcie o siatkach. 
Rozmawialiśmy miesiąc temu z Dyrektorem, że jest szereg prac, które trzeba gdzieś 
zlecić dodatkowo. MOSiR w ostatnim czasie za te drobne prace płaci, płacił, będzie 
płacić? Czy to będzie dodatkowa faktura od wykonawcy? Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tzn. to co jest realizowane 
przez Betonox będzie podlegało rozliczeniu końcowemu. Tak jak za każdym razem 
powtarzam, że na zakończenie budowy i tak robi się kosztorys rozliczeniowy, który 
spaja wszystkie koszty poniesione w ramach realizacji całego zadania, ale elementy 
takie jak wykonanie ogrodzenia od boisk treningowych to zrobiła to inna firma (nie robił 
tego Betonox), zamówienie tych siatek w  momencie kiedy będą one potrzebne (one 
będą też już zamawiane po zakończeniu zadania czyli nie będą one w ramach 
kontraktu z Betonox-em), zamontowanie tych krzesełek w miejscu buforu też 
prawdopodobnie będziemy już bezpośrednio z … Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski – to inaczej. W ostatnim czasie płaciliście innym wykonawcom? Doszły 
jakieś inne zlecenia? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – to ogrodzenie na pewno. Przewodniczący komisji 
Łukasz Podlewski – a to ogrodzenie odebraliście? Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – ja nie podpisywałem 
protokołu odbioru, to się stało w zeszłym tygodniu. Nie widziałem tego dokumentu. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – to Dyrektorowi wpiszę to jako koszt 
do tej tabelki. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
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Górski – węzeł jest jakby w trakcie realizacji. Termin realizacji to jest bodajże 7 tygodni 
od podpisania umowy, a podpisanie umowy było w tygodniu 5-9 czerwca z tego co 
pamiętam.  
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – czy MOSiR posiada ewentualne 
środki na wykonanie drobnych prac, które będą niezbędne do dokończenia prac…? 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – są 
to środki bardzo mocno ograniczone i na pewno nie starczy na to żeby zrobić wszystko 
naraz. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – za wodę , oświetlenie i media 
dziś płaci Betonox? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Rafał Górski – tak. Tak długo jak jest plac budowy jest on w zarządzie generalnego 
wykonawcy i to on odpowiada za … Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – 
tak tylko Dyrektor na placu budowy użył określenia refakturowane. Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tak, bo generalnie 
tak jak odbiorcą wody czy prądu jesteśmy już my (my jako MOSiR mamy podpisaną 
umowę z energetyką), ale koszty jeden do jednego refakturujemy na Betonox.  
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – dziś kwestia murawy itd. to o murawę 
dbają Betonox czy jego wykonawcy, nas to nie interesuje kto, tak długo jak nie ma 
dokumentów o przekazaniu i przejęciu obiektu?  Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tak, a taki dokument będzie dopiero jak 
będzie pozwolenie na .. 
 
Ad. 5. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – myślę, że oddanie obiektu 
zostało już omówione. Betonox występuje do odpowiednich służb. Na dziś stanowisko 
MOSiR-u jest takie – 31 lipca obiekt gotowy do użytkowania. Za wszelki PINB, strażak, 
sanepid odpowiada Betonox. Ostateczną instytucją jest Powiatowy Inspektor Nadzoru 
Budowlanego. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Rafał Górski – pozostałe mają charakter opiniujący. Przewodniczący komisji 
Łukasz Podlewski – Wy taki obiekt macie mieć 1 sierpnia. Czy będą tam mecze czy 
nie to już jest kwestia Radomiaka czy innego klubu, który będzie chał je organizować. 
Jeżeli 31 lipca Betonox Wam ten obiekt da, 1 sierpnia o godzinie 10.00 może odbyć 
się piknik na obiekcie oddanym do użytkowania? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tak. Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski – jakiś mecz towarzyski może się odbyć. Kwestia imprezy masowej 
sportowej: meczu ekstraklasy, II, III Ligii itd. po uzyskaniu licencji. Dziś kwestia licencji, 
bezpieczeństwa leży po stronie ewentualnego operatora, albo organizatora imprez 
masowych. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski – tak.  
Radny Marcin Robert Kaca – czy odpowiednio 2 tygodnie wcześniej trzeba zgłosić 
imprezę masową? Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – Paweł Kobyłecki 
mówił dziś nawet o 30 dniach.      
Radny Marcin Majewski – mam pytanie w kwestii wyboru operatora. Jak wyglądają 
rozmowy i jaki jest ich efekt? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – użyję ulubionego stwierdzenia jednego z radnych: nie mam 
kompetencji do zajmowania stanowiska w tej sprawie. Radny Marcin Majewski – kto 
może udzielić takiej informacji? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – prezes spółki ewentualnie dział zajmujący się dzierżawami 
obiektów czyli dział sprzedaży. Radny Marcin Majewski – to ja bym prosił żeby pan 
prezes wyznaczył kogoś albo sam się pojawił. Proszę żeby Pan to przekazał żeby 
poinformował radnych na sesji jaki jest stan rzeczy.    
Radny Piotr Szprendałowicz – ani my nie będziemy odbierali tego stadionu, ani my 
nie będziemy wybierali operatora, bo od tego jest spółka. Chciałem zapytać w kwestii 
posadowienia trybuny gości za zachodnią bramką. Dzisiaj usłyszeliśmy, że z projektu 
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przygotowanego przez klub wynika, że to kosztowałoby około 1 000 000,00 zł. Czy na 
tym etapie czy dzisiaj wiemy kto miałby to sfinansować i czy ewentualnie w grę wchodzi 
sfinansowanie tego przez MOSiR? Czy MOSiR ewentualnie ma taki środki? Dyrektor 
ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – po pierwsze 
jeżeli chodzi o ustalenia z policją my Radomiakowi na ich prośbę przekazaliśmy 
stosowne pełnomocnictwo tak żeby oni mieli pełnię możliwości ustaleń z policją, 
ponieważ my przychylamy się do stanowiska, że nawet organizacyjnie będzie lepsze 
to miejsce w miejscu planowanej trybuny zachodniej. Takie też stanowisko podczas 
wizji lokalnej, spotkań na policji przedstawialiśmy, że my popieramy to i jesteśmy 
wstanie pomóc organizacyjnie. Jeżeli chodzi o sfinansowanie tego to nie dysponujemy 
takimi środkami i wiem, że  środków na ten cel nie ma w spółce zabezpieczonych.           
Przedstawiciel kibiców – dlaczego nie zostało to zrobione kilka miesięcy temu jak 
było to podnoszone tutaj na komisji wielokrotnie? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – my z góry wiedzieliśmy, że tak czy inaczej 
nie będzie to trwały element budowlany, bo to będzie rozwiązanie prowizoryczne. 
Rozmawialiśmy o tym z Radomiakiem, bo mieliśmy twarde stanowisko policji, że to 
absolutnie nie powinno się znajdować w tym miejscu. Włączenie Radomiaka 
w rozmowy z policją złagodziło stanowisko policji, ponieważ jeszcze kilka miesięcy 
temu było twarde stanowisko, że sektor gości nie może znajdować się w żadnym innym 
miejscu niż w narożniku trybuny. Jest wiele czynników, które spowodowały, że 
znaleźliśmy się w tym momencie, że jesteśmy na moment przed zgłoszeniem przez 
Radomiaka wniosku o zezwolenie na organizację imprezy masowej, a trybuny gości 
de facto nie ma. Radny Marcin Robert Kaca – czyli teraz Panie Dyrektorze sektora 
gości nie ma? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Rafał Górski – no teraz fizycznie go nie ma, bo my nie montujemy szyb, nie robimy 
tego pełnego dozbrojenia w narożniku, ponieważ mamy sygnały, że gdzieś generalnie 
są pozytywne przesłanki żeby kibiców gości posadzić w miejscu trybuny zachodniej, 
ale tam gdzie jest wiele stron do podjęcia jakiegoś wspólnego stanowiska to trzeba to 
wypracować. Przedstawiciel kibiców – ile może trwać realizacja tego sektora? 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – 
według mojego dotychczasowego doświadczenia i wiedzy technicznej wykonanie 
wszelkich prac: utwardzenie tego terenu, przygotowanie go do usadowienia tej trybuny 
to jest kwestia przy naprawdę dobrym tempie i zarówno zamówieniowym i później 
wykonawczym jeżeli miałby to realizować podmiot niepubliczny to jest 3-4 tygodnie. 
Jeżeli to jest podmiot publiczny to w 2 miesiące najszybciej. Radny Piotr 
Szprendałowicz – jakim trybem klub mógłby to sam realizować? Na zasadzie 
porozumienia z MOSiR -em? Czy jeżeli byłby operatorem stadionu to mógłby, a jeżeli 
nie byłby operatorem to właśnie jakim trybem?  Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – jeżeli Radomiak byłby operatorem 
stadionu i dostał by od nas pełną zgodę na dysponowanie terenem na cele budowlane, 
to mógłby realizować to w ramach zamówienia komercyjnego. Jeżeli w jakikolwiek 
sposób włączony byłby w to organizacyjnie, zadaniowo MOSiR to wchodzimy już 
w zamówienia publiczne. Radny Marcin Majewski – jaki jest koszt uzbrojenia tego 
sektora gości? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Rafał Górski – moim zdaniem ... Radny Marcin Majewski – ale to nie było tego 
w projekcie? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski – w projekcie w tym momencie jest zaplanowana pełna trybuna.  Radny 
Marcin Majewski – jak jest zaplanowana? Jest teraz przygotowane pod sektor gości 
częściowo. Wykonane są słupki za niskie, nie są zainstalowane tylko szyby. Dyrektor 
ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – ale mówimy 
o narożniku czy…? Radny Marcin Majewski – w narożniku. Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – w narożniku zrobienie tego 
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tak żeby to spełniało wszystkie wymogi policji i parametry bezpieczeństwa to jest kwota 
z tego co pamiętam około 250 000,00 zł.  Radny Marcin Majewski – czyli to jest 
oszczędność, bo to nie zostało zrobione - tak?  Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – de facto tak.  Radny Piotr 
Szprendałowicz – ale  z drugiej strony jeżeli nie byłoby robione to trzeba wydać 
pieniądze na zamontowanie tam dodatkowych krzesełek. Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tak.  Przewodniczący 
komisji Łukasz Podlewski – kwestia tego co powiedziałem na obiekcie: sektor gości 
dziś jest najważniejszy w zakresie sympatyków, kibiców. Czy kwestia sektora gości 
jest sprawą dla MOSiR-u i Betonox-u? Czy Was interesuje obiekt gotowy do 
użytkowania bez względu na to czy ten sektor jest czy go nie ma? Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nas gdyby nie 
chęć Radomiaka zrobienia sektora gości w miejscu planowanej trybuny zachodniej to 
już na tym etapie byśmy mieli wykonany pełen sektor gości w narożniku. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski –zgodnie z obowiązującym projektem? 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tak. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – a projektant zgodzi się 
przeprojektować stadion? Bo w moim przekonaniu (ja wiem, że tego nikt nie chce 
powiedzieć głośno), do 31 lipca czyli oddania obiektu do użytkowani nie zrobi się nic 
z sektorem gości, bo musicie zmienić projekt i do PINB zanieść nowy projekt, że ten 
sektor został przeniesiony i na obiekcie w miejscu ekranów itd. są prowadzone prace 
i tworzony sektor. Sektor gości trzeba by było nanieść na projekt i nie dostaniecie na 
to zgody, bo projektant, „cuda wianki” itd. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – planowane miejsca trybuny wschodniej 
i zachodniej z technicznego punktu widzenia cały czas będą placem budowy. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – czy umiejscowienie sektora gości 
w miejscu trybuny zachodniej wymaga zmiany projektu, zgody projektanta i zgłoszenia 
do PINB-u, że tam powstał sektor? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – moim zdaniem to nie będzie obiekt budowlany. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – ale wymaga zmiany projektu? 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – 
wydaje mi się, że nie.  Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – i zlikwidowanie 
bufora i położenie tam krzesełek nie wymaga zmiany projektu? Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nie. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – to zaraz kolorystyka zmiany krzesełek 
wymagała zmiany projektu, a dołożenie 250 krzesełek nie wymaga zmiany projektu? 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tzn. 
zmiany projektu rozumianego jako o pozwolenie na budowę czy projektu 
wykonawczego jako…? Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski –  projektant 
podbija się na koniec, że wszystko  zostało wykonane zgodnie z projektem? Dyrektor 
ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – zgodnie 
z projektem budowlanym. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski –  czy dziś 
w projekcie budowlanym jest bufor? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – w projekcie budowlanym dzisiaj jest bufor i są 
wszystkie 4 trybuny. Zamontowanie tych dodatkowych krzesełek musiałoby się odbyć 
po uzyskaniu pozwolenia na użytkowanie. Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski –  Dyrektorze słyszeliśmy, że zmiana kolorystyki krzesełek wymaga zgody 
projektanta, a my dziś 20 czerwca… Przestańmy się mamić trochę. Do 31 lipca 
rozpoczęcie prac, zbudowanie bufora itd. wiązałoby się znowu ze zmianą projektu. 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tak. 
tzn. to nie byłaby zmiana projektu budowlanego, nie zmieniają się strefy pożarowe, nie 
zmieniają się drogi, wyjścia ewakuacyjne tylko po prostu… Przewodniczący komisji 
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Łukasz Podlewski –  Dyrektorze 250 osób dochodzi na trybunie. Skąd Dyrektor wie, 
ze się nie zmieniają? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – bo my poszerzaliśmy ten bufor już. W pozwoleniu na 
budowę ten bufor jest dosłownie czterometrowy czyli tyle ile szerokość schodów. 
Ewakuację i wszystkie zgody pożarowe itd. mamy wyliczone tak jak by tam byli ludzie. 
Z krzesełkami to historia dotyczyła finansów tego, że już zostały wyprodukowane 
i częściowo zamontowane te krzesełka, więc to nie była kwestia pozwolenia na 
budowę tylko finansów. Tutaj jakie koszty? To jest wymontowanie tych słupków 
i dołożenie tych krzesełek. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski –  
Dyrektorze ja nie mówię o kosztach, ja mówię o formalnościach. Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nie będzie 
potrzeby zmiany projektu budowlanego. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski 
– 3 miesiące temu Dyrektor mówił, że zmiana kolorystyki i układu krzesełek wymaga 
zgody projektanta. Wymagała zgody projektanta czy nie? Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – wymagała zgody projektanta 
– tak, bo to była zmiana projektu wykonawczego. Przedstawiciel kibiców – 
reasumując. Na tę chwilę scenariusz mamy taki, że sektor gości w narożniku trybuny 
północnej… Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – który nie jest wykańczany 
szybami itd., bo nie jest potrzebny do pozwolenia na użytkowanie. Przedstawiciel 
kibiców – czyli czekamy w zasadzie na rozstrzygnięcie kto sektor będzie stawiał za 
bramką? Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – i czy będzie. Przedstawiciel 
kibiców – teraz jeżeli nie ma decyzji co do sektora na trybunie zachodniej to co się 
dzieje w tym narożniku, bo tam są już słupy 2,20? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tak, no i do tego trzeba dospawać… 
Przedstawiciel kibiców – teraz dalej nie ma decyzji, przychodzi sierpień za chwilę, 
będą mecze i co demontujemy słupy, zostaje…? Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski – Betonox ma w projekcie zrobienie bufora i szyb. Betonox jeżeli będzie 
chciał no to… Rany Marcin Majewski – nie ma. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nie no szyb na dzisiaj nie ma.  Rany 
Marcin Majewski – bo jest zdjęty ten zakres.                     
Radny Piotr Szprendałowicz – słyszeliśmy dzisiaj na stadionie od Pawła 
Kobyłeckiego, że prawdopodobnie w piątek policja wyda opinię na ten temat.  
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – ta opinia nie jest wiążąca w żaden 
sposób tak powiedział pan Kobyłecki. Radny Piotr Szprendałowicz – no dobrze, ale 
jest jakąś wskazówką, w którą stronę iść. Przedstawiciel kibiców – żadną nie jest, bo 
oni w piątek napiszą, że jest ok. i przyjadą w poniedziałek i powiedzą, że nie jest ok.  
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – słyszeliśmy, że nie napiszą, że jest 
ok., bo im się nie podoba kostka brukowa. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – ale zakładając, że mówimy o instytucji 
publicznej, która jakkolwiek szanuje swoje słowo to jeżeli będziemy mieli w piątek…  
Przedstawiciel kibiców – to jest właśnie to o czym mówiliśmy na poprzednich 
komisjach (Dyrektora wtedy nie było, był Dyrektor Dębicki), w kontekście 
umiejscowienia sektora gości w narożniku trybuny i wysokości tych słupów. Dlaczego 
MOSiR nie wystąpił do policji o opinię, wystosowania takiej opinii na piśmie i ustalenie 
wysokości słupków, a nie kupowanie słupów 2,20, potem dospawanie kolejnej 
wysokości, bo to było problemem? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – w pierwotnym projekcie przewidziana była 
wysokość słupków 2,20. Przedstawiciel kibiców – ale ona jest chyba nie zgodna  
z wytycznymi ekstraklasy w zakresie bezpieczeństwa na stadionach. Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – my wystąpiliśmy 
bodajże w sierpniu zeszłego roku do policji o uzgodnienie w trybie art. 16a 
bezpieczeństwa imprez masowych, o uzgodnienie projektu budowlanego co było 
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obowiązkiem projektanta w 2016 roku i wtedy też pierwszy raz pojawiła się kwestia nie 
pamiętam dokładnie treści pism, ale było tak ogólnie wskazane, że sektor gości - za 
mały bufor, gdzie jeszcze nie było wskazane konkretnie o ile za mały i przewidziane 
bezpieczeństwo gości, że jest nieodpowiednie. Dalej w toku tych wszystkich dyskusji 
policja się wypowiedział, że 3,5 m. W między czasie pojawił się pomysł Radomiaka 
żeby zrobić sektor gości w miejscu trybuny zachodniej. Przewodniczący komisji 
Łukasz Podlewski – Dyrektorze znamy tę historię, wiemy o tym. Na dziś te słupki 
mają 2,20, nie mają 3,5. Na tych słupach nawet jak przykręcimy do nich szyby to one 
nie spełniają wymagań policji. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – nie ma zamówionych szyb, więc też… Przewodniczący 
komisji Łukasz Podlewski – nie ma zamówionych szyb, więc Dyrektorze powiedzmy 
sobie wprost. Nie wiem jak to będzie oddane do użytkowania, czy Radomiak wystąpi 
o licencję bez kibiców gości. Nie ma na dziś rozwiązania. Nie wiadomo kto wykona, 
gdzie i kiedy za to zapłaci. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – nie chcę wchodzić w niczyje „buty” i w ogóle nie jest to 
moja komórka. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – i taka jest prawda. 
MOSiR-u to jakby nie interesuje. Czy Wy odbierzecie stadion bez szyb i z 2,20 czy 
nie? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski 
– tak możemy to zrobić. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – zdjęliście te 
szyby – tak? i co 30 czerwca odbierzecie stadion, że jest ok. z tymi 2,20 słupkami bez 
szyb? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski 
– tak, bo ich nie ma w  kontrakcie. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski –a te 
słupki są? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski –  słupki są. Radny Piotr Szprendałowicz – brakuje nam tutaj przedstawicieli 
klubu, bo niektóre pytania trafić powinny do nich. Czy klub w ogóle jest zainteresowany 
tym żeby pierwsze mecze odbyły się z udziałem kibiców gości. Radny Marcin 
Majewski – mają taki obowiązek. Radny Piotr Szprendałowicz – nie mają takiego 
obowiązku. Radny Marcin Majewski – dobrą zasadą jest, że się gości zaprasza. 
Radny Marcin Robert Kaca – jest obowiązek 5% stadionu. Jeżeli stadion jest 
w budowie mamy stadion zastępczy i wtedy takiego wymogu nie ma. Teraz jeżeli 
stadion jest stadionem docelowym to musimy wpuszczać 5% gości. Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – na dzisiaj chyba 
jest 8 600 z tym buforem taki jaki jest. Jeżeli byśmy zrobili sektor gości to nam się to 
zwiększa do 9 200. Radny Tomasz Gogacz – czytałem numerację tego. Zasada jest 
zgodnie ze wskazówkami zegara (od lewej do prawej), a te numeracje są nie tylko od 
lewej do prawej, ale też od prawej do lewej. Czy w ogóle jest jakiś system, który to 
ogarnie? Nie może być zdublowanych miejsc, sprzedaży biletów jeżeli ktoś ma kłopot 
z uzyskaniem miejsca jak zapłaci jakieś tam pieniądze, że ma zapewnioną miejscówkę 
w konkretnym punkcie. Jest jakiś system do tego? Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nie ma wykonanego jeszcze 
systemu informacji wizualnej. System informacji wizualnej przewiduje bardzo dogłębne 
poszatkowanie na podsektory. Radny Marcin Majewski – czy to Betonox ma zrobić? 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nie, 
to zamawia MOSiR. Radny Marcin Majewski – czy to w ogóle było kiedyś 
w pierwotnym kontrakcie? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – szczerze nie wiem. Jak ja już pracowałem w MOSiR-ze to 
już tego nie było. Radny Marcin Majewski – i to jest teraz robione i może być zrobione 
po odbiorze? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski – tak. Radny Marcin Majewski – czyli teraz można normalnie przechodzić w 
tym momencie? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Rafał Górski – tak. W większości miejsc nie ma wygrodzeń. W niektórych miejscach 
są jak tutaj m.in. w narożnikach na górze.  Radny Piotr Szprendałowicz – czy klub 
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oczekuje od MOSiR-u przygotowania tego systemu wizualizacji, podzielenie, 
wydzielenie sektorów czy zamierza to zrobić we własnym zakresie? Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tzn. my to 
zamawiamy. Ja przekazałem do klubu taką informację, że mamy tak przygotowany 
system informacji i takie podzielenie na podsektory. Radny Marcin Majewski – i była 
jakaś informacja zwrotna od klubu? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nie było żadnej informacji pisemnej wskazującej. 
Radny Piotr Szprendałowicz – a z kiedy jest ten temat w ogóle? Kiedy było zapytanie 
do klubu? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski – sprzed 2 tygodni. Radny Marcin Majewski – jaki jest tego koszt? Dyrektor 
ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nie mam 
jeszcze szczegółowych ofert. Radny Marcin Majewski – takie rzeczy jak byliśmy 
dzisiaj w tych (nie wiem jak to się fachowo nazywa) pomieszczeniach, które są 
z oknami na stadion. Jak to jest w ogóle możliwe, że Państwo zaprojektowaliście drzwi 
wejściowe, które mają barierkę? Po co w ogóle takie rzeczy były robione? 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – obecne pomieszczenie komentatora 
gdzie są drzwi, które się nie otwierają. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tzn. otwierają się, ale jest przegroda żeby nikt… 
To jest na zasadzie okna balkonowego. Zapis jest taki w instrukcji bezpieczeństwa 
stadionu, że z pomieszczeń spikera, z pomieszczenia centrum dowodzenia ma być 
możliwość pełnego oglądu stadionu zarówno przez szybę jak i przy otwarciu okna tak 
żeby widzieć i słyszeć co się dzieje. Ma być wtedy widać cały stadion, więc też okna 
balkonowe zostały zaprojektowane tak żeby można było w tym oknie stanąć nie 
wychodząc, ponieważ musi być zapewnione pełne bezpieczeństwo żeby nikt 
z zewnątrz tam nie wszedł.         
 
Ad.6. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – ja poprosiłem o wykaz prac 
zaniechanych. Dyrektorze dziękuję za taki wykaz. Jest on w 9 pakietach. Stadion – 
kanalizacja teletechniczna, roboty zaniechane – 4 400,00 zł. Za tyle zostało to zdjęte. 
Te drenaże? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski – nie, kanalizacja teletechniczna to są koryta kablowe. Tam było planowane, 
że pomimo, iż nie wykonamy trybuny wschodniej i zachodniej to już zostanie zrobione 
pełne okablowanie. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – czyli to chodzi 
tylko o trybunę wschodnia i zachodnią? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – no i część też instalacji dochodzących, ale to… 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – orynnowanie – 6 000,00 zł. W którym 
pakiecie jest elewacja? Mówiło się, że elewacja to 6 000 000,00 zł., a ja tu nie widzę 
takiej kwoty. Czy mógłbym prosić w terminie 7 dni o rozwinięcie tych pakietów? 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – ale 
tam są wszystkie kosztorysy pozałączane. Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski – w którym jest elewacja? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – elewacja to jest pakiet robót zaniechanych nr 
4/2022. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – w każdym razie można mówić 
tak na szybko, że prace, które zostały zaniechane  są na poziomie 4 000 000,00 zł. 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – jako 
pozycji kosztorysowych jest tego bardzo dużo. Elewacja z siatki cięto - ciągnionej na 
trybunie północnej to było 1 062 000,00 zł., na trybunie południowej - 435 000,00 zł., 
konstrukcja stalowa łącznie 1 200 000,00 zł. system oświetlenia i informacji wizualnej  
- 270 000,00 zł.       
 
Ad. 7., 8. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – prosiłbym o omówienie 
kwestii zagrożeń, które mogą wystąpić i kwestii wody będącej w studzienkach, 
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w których znajdują się kable. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – jeżeli chodzi o zagrożenia poza wodą to oczywiście ja mam 
pełne przekonanie, że ten obiekt jest gotowy do odbioru zarówno pożarowego jak i do 
odbioru już końcowego Inspekcji Nadzoru Budowlanego, ale wiadomo, że to są 
procedury administracyjne, które mają swoje zasady. Ja nie widzę bezpośredniego 
zagrożenia, że coś jest na tej budowie wykonane w sposób, który by powodował, że 
może nie dostać pozwolenia na użytkowanie, ale to jest cały czas procedura, którą 
trzeba przejść. Ja nie widzę żeby był powód żeby tych odbiorów nie było, ale wiadomo, 
że to są odbiory. Jeżeli chodzi o samą budowę, trwające prace to zagrożeń de facto 
nie widać, bo z prac, które można uznać za prace w ogóle na stadionie to jest 
dopielęgnowanie trawy do tego żeby ona się zakorzeniła, żeby dobrze funkcjonowała, 
żeby wszystkie systemy dobrze działały to też na razie nie ma przeciwwskazań. Będą 
montowane piłko- chwyty, sprzęt sportowy. Nie ma tak naprawdę co się zepsuć. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – a zagrożeniem jest to pismo, które 
złożył Betonox, że przedłuża termin do 30 września? Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski –  nie. Moim zdaniem to jest 
ewentualnie jakieś zagrożenie prawno – finansowe na przyszłość, ale tak jak wcześniej 
powiedziałem, którego ja na dzisiaj nie jestem wstanie rozwikłać czy to jest… 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – a jak nie odbierzecie stadionu 30 
czerwca? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski –  cóż, będziemy podejmować dalsze kroki. To już będą decyzje zarządu. Moim 
zdaniem trzeba będzie korzystać z uprawnień kontraktowych.                  
W kwestii wody. Tak woda, w tym miejscu, w tych kanałach jest i my o niej 
wiedzieliśmy, że  w tym miejscu jest. Regularnie sprawdzamy poziom (-1) w hali. Tam 
wody nie ma. Ta zapora hydrologiczna działa i spełnia swoją funkcję, a tutaj po 
niewykonaniu części drenażu w roku ubiegłym… Ja chyba nawet na którejś z komisji 
użyłem stwierdzenia, że wodę trzeba będzie pompować i my mamy pełną tego 
świadomość i to będzie robione. Radny Marcin Majewski – ale też było pismo MOSiR-
u, które razem w porozumieniu z Wodociągami, że sytuacja jest opanowana i że nie 
trzeba robić. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – no właśnie nie było 
takiego pisma. Radny Marcin Majewski – to może to było z MOSiR-u. Już teraz nie 
pamiętam od kogo, ale było, ze sytuacja jest opanowana i według oceny MOSiR-u nie 
trzeba wykonywać tego drenażu. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – skutkiem niewykonania drenaży nie wiadomo czy 
bezpośrednim czy nie, bo wszystkie opinie hydrologiczne i tak wskazywały, że nawet 
przy wykonaniu pełnego drenażu my nie jesteśmy wstanie wskazać gdzie, w jaki 
sposób dokładnie i z którego miejsca woda wypływa. Może się okazać akurat, że 
konkretne źródło wód podziemnych znajduje się dokładnie pod płytą stadionu i nawet 
jeżeli dookoła to obudujemy i tak woda będzie się pojawiać i tak ją trzeba będzie 
pompować. W momencie kiedy nie zostało poprzez infrastrukturę wyeliminowane to 
ryzyko to teraz trzeba będzie tę wodę pompować. Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski – analizę prof. Kumora, Dyrektor czytał? Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tak. Przewodniczący 
komisji Łukasz Podlewski – jest napisane o drenażu? Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – jest, oczywiście, że tak. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – kto zdecydował, że nie 
zastosowaliście się do analizy prof. Kumora? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – wykonawca czyli Wodociągi ze swoim 
podwykonawcą odstąpili od realizacji… Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski 
– ale analizę prof. Kumora zamówił kto – MOSiR czy Wodociągi? Radny Marcin 
Majewski – kto zdecydował, że tę część mają robić Wodociągi? Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – porozumienia 
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były zawierane zanim jeszcze pracowałem w MOSiR-ze. MOSiR jako spółka musiał 
brać udział w procesie decyzyjnym. Radny Marcin Majewski – MOSiR zdecydował, 
że podzieli to zadanie. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – w momencie kiedy Wodociągi odstąpiły od realizacji tego 
zadania my mając świadomość zaawansowania prac generalnego wykonawcy 
i ewentualnych dalszych perturbacji niejako zgodziliśmy się z tym, że jak nie 
zastosujemy rozwiązania o charakterze infrastrukturalnym to później będziemy musieli 
to robić. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – jest problem z wodą i nie ma 
tu osoby i podejrzewam, że nie ma w Radomiu osoby, która powie co się dzieje 
z fundamentami jeżeli ta woda będzie się pojawiać czy te pompy pomogą czy nie 
pomogą. Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał 
Górski – według wyliczeń robionych przez konstruktorów to całe odżetowanie, ta ilość 
betonu klasy B65 powoduje to, że mimo pojawiającej się wody nie ma żadnego ryzyka 
o charakterze konstrukcyjno - budowlanym. Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski – ale ktoś napisał, że woda na poziomie jednego metra w fundamentach 
może być? Ma Dyrektor takie zdanie w jakiejkolwiek opinii? Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – no nie ma. Radny Marcin 
Majewski – czy w związku z tym, że ta woda się pojawia planujecie jakieś rozwiązanie 
nie tymczasowe tylko żeby rozwiązać ten temat, żeby odprowadzać tę wodę, zrobić 
jakiś odpływ? Jest jakiś plan?  Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – na razie jest przewidziane doraźne wypompowywanie tej 
wody i obserwacja jak to będzie wyglądało. Pojawianie się wody gruntowej nie jest 
bezpośrednio powiązane z deszczami. Tak jak powiedziałem, zresztą to wynika ze 
wszystkich analiz to, że prawdopodobnie mielibyśmy niższe poziomy wody w sytuacji 
gdyby te wszystkie drenaże byłby wykonane, ale i tak i tak byłoby ryzyko, że ta woda 
by się pojawiała. Na razie jest rozwiązanie doraźne. Radny Marcin Majewski – w jaki 
sposób jest monitorowany poziom tej wody? Idzie pracownik i patrzy? 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – żarty żartami, ale ja zachęcam 
radnych do sięgnięcia do protokołów, one są na BIP. Zaprosiliśmy na posiedzenie 
komisji prezesa Trzeciaka. Był prezes Trzeciak i prezes Kolecki. Pytaliśmy prezesa 
Trzeciaka na jakiej podstawie nie zrealizowali prac. Prezes Trzeciak stwierdził, że 
podczas prac prowadzonych na terenie Struga 63 stwierdzili, że więcej nie trzeba robić 
niż zostało zrobione. Przecież oni mieli zrobić drenaż głęboki wzdłuż hali całej strony 
od ul. Jordana. Rozmawialiśmy o tym, że będą mecze siatkarzy a będzie wykop 
drenaży. Prezes Trzeciak stwierdził, że stwierdzili podczas prowadzenia prac, że 
jednak ten poziom wód jest taki, że nie trzeba tego robić i jest sucho w studzienkach. 
Mówimy – prezesie a co się stanie później jak będzie wyglądała ta sytuacja? Prezes 
odpowiedział, że trzeba zaglądać sprawdzać czy nic się nie pojawia, na razie się nie 
pojawia. Na tej podstawie (fachowiec za jakiego uważam prezesa Trzeciaka naprawdę 
nie znam firmy Jadex, nigdy nie miałem przyjemności) zostało stwierdzone, że nie 
robimy analizy pana Kumora. Czy to świadczy o nas jako radnych czy to świadczy 
o MOSiR-ze czy o Wodociągach – nie wiem. Jest to element zaniedbania, dla mnie 
„ciężki grzech zaniedbania”.         
Radny Tomasz Gogacz – spółka miejska Wodociągi Miejskie jest najlepszą spółką 
miejską, bo przynajmniej wychodzi na plus i w jakiś sposób się bilansuje. Pozyskuje 
środki z zewnątrz miasta, robi bardzo różne prace itd. Prezes Trzeciak jest jednym 
z najbardziej doświadczonych menadżerów jeżeli chodzi o zarządzanie, ale jest jeden 
problem – dlaczego Wodociągi w ogóle zostały wepchnięte w ten temat? One były 
zastępczym inwestorem. Miały kredytować zrobienie tej inwestycji. Kredytować, bo nie 
było środków, nie było ciągłości finansowej, nie było możliwości sfinansowania tego 
przez MOSiR. Na zasadzie pewnej decyzji Wodociągi musiały. Radny Piotr 
Szprendałowicz – Panie Przewodniczący do czego to prowadzi? To jest wiedza, którą 
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komisja ma, może ja trochę mniejszą, ale to są fakty już dawno stwierdzone.  
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – tak było i zwracaliśmy na to uwagę 
wielokrotnie. Radny Tomasz Gogacz – a potem wykonawca Wodociągów nie miał 
szansy wejść na budowę, bo Betonox nie chciał zejść z budowy. Przewodniczący 
komisji Łukasz Podlewski – tak było, nie chcieli ich wpuścić, jak ci ich wpuszczali to 
ci nie mieli terminów. Zgadza się tylko nie my za to odpowiadamy. Nie wiem czy 
dyrektor Górski za to odpowiada, nie wiem.      
Radny Piotr Szprendałowicz – czy ta zauważona woda stanowi realne zagrożenie 
dla obiektu czy nie stanowi?  Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – nie stanowi bezpośredniego zagrożenia w tym momencie 
dla istnienia i funkcjonowania obiektu. Radny Tomasz Gogacz – mam zdanie odrębne 
i ostrzegam użytkownika, że konsekwencje, 80 cm wody na poziomie (0) ja nie wiem, 
bo dzisiaj nie miałem udostępnionej piwnicy czyli poziomu niżej (-1) jaka tam jest 
sytuacja jeżeli na poziomie (0) w kanale technicznym jest woda na głębokość 80 cm 
od powierzchni niecały 1 m to cała ta sytuacja budynku, fundamentów powoduje, że 
ten budynek i to wszystko jest zagrożone grzybem i wszystkimi konsekwencjami: 
plastycznym gruntem, osiadaniem, pękaniem itd. Będzie to wielki problem dla 
użytkownika i samo pompowanie niczego nie rozwiąże. Ten poziom wody jest bardzo 
wysoki. To są wszelkie instalacje elektryczne i inne, które są akurat na tym poziomie 
(0) czy (-1). Dobrze by było zobaczyć jak w ogóle inwestor Betonox jak on w ogóle do 
tej pory wypompowywał, w jaki to sposób zrobił? To jest bardzo duży obiekt, o dużym 
obszarze. Jedna pompa w jakimś punktowym miejscu nie rozwiąże sytuacji. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – pompy są przenośne to nie jest też 
nie wiadomo jaka objętość, tych studzienek jest ile? 10, 8 pod trybunami. Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tych w tej stronie 
teletechnicznej – 8.  
Radny Marcin Majewski – mam pytanie odnośnie wymiany korespondencji między 
Wami, Wodociągami i Jadexem. W tym momencie przykładem tego jest właśnie ta 
studzienka, która podobno już raz była opuszczana. Kto teraz wykona te prace i kiedy? 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – 
Wodociągi. Radny Marcin Majewski – kiedy zostało takie pismo zgłoszone? Dyrektor 
ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – to była 
korespondencja mailowa chyba z zeszłego tygodnia. Radny Marcin Majewski – i jest 
jakiś odzew Wodociągów? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Rafał Górski – na dzisiaj nie jest to poprawione, my cały czas to 
monitorujemy, kontaktujemy się z nimi, że mają to zrobić.      
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – Szanowni Państwo i to też możemy 
sobie powiedzieć – było trzydzieści parę posiedzeń komisji, wielokrotnie byliśmy na 
obiekcie i nigdy nie widziałem inspektora firmy Inpraxi. Może nie muszą, może pracują 
na dokumentach, a nie na obiekcie. Dyrektor spotyka się z firmą Inpraxi? Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – tak. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – inspektor widział wodę w kanałach? 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – 
widział. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – pasuje mu to? Dyrektor ds. 
inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – stwierdził, że nie 
stanowi zagrożenia. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – napisał to? 
Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nie 
no nie pisał, bo to nie jest przedmiotem …  Radny Tomasz Gogacz – ja bym prosił 
żeby ktoś dał jakąkolwiek rękojmie na piśmie, że to nie zagraża.    
Radny Piotr Szprendałowicz – to, że woda stoi to pewnie nie jest odkrycie (może dla 
niektórych) dnia dzisiejszego, ale pewnie jest on stały jak mówił kierownik Betonox-u 
przynajmniej od kilu miesięcy naturalny, więc tam też było odpompowywanie wody. Ja 
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tak zastanawiam się i pod rozwagę kolegów radnych kieruję to, bo jest to pewnie jakiś 
problem techniczny, ale słyszeliśmy od dyrektora Górskiego, że zdaniem fachowców 
(my nie jesteśmy fachowcami, budowlańcami, ale inspektor nadzoru jest i inne osoby 
wymienione tutaj też) nie stanowi to zagrożenia dla użytkowania obiektu. Mój apel do 
kolegów radnych jest taki żeby czując jakiś wewnętrzny niepokój nie zbudować tutaj 
jakiejś nieuzasadnionej sensacji, która może stanowić poważny problem dla odbiorów, 
dla doprowadzenia do użytkowania tego obiektu w imię może interesów lekko 
politycznych. Miejmy na celu teraz dobro zakończenia tej inwestycji i dobro klubu 
Radomiak. Niekoniecznie budujmy jakąś mega sensację z faktu, który sobie… 
Przedstawiciel kibiców – możemy teraz nie zasłaniać się dobrem klubu Radomiak? 
Ja chciałbym żeby klub Radomiak miał dobrze oddany stadion, a nie miejsce, które 
Radomiak przejmie i potem te problemy spadną na klub. Przewodniczący komisji 
Łukasz Podlewski – Betonox nie odpowiada za wodę w kanałach. To zrobił Jadex 
i Betonox o tym mówił wyraźnie „jeden kabel mi przesuną i ja tego nie dotknę”. Betonox 
za to nie odpowiada. Ja nie wiem jaką Jadex ma gwarancję z Wodociągami. Ten 
stadion i tak ma określoną gwarancję. Ten stadion kosztuje jeżeli dobrze pamiętam 
165 000 000,00 zł brutto. Panie Radny dziękuję za to. Nie będę się do tego odnosił. 
Co do wody – widzieliśmy ją. Radny Tomasz Gogacz – Panie Szprendałowicz ja bym 
chciał żeby te słowa się spełniły – fachowcy mówią, że jest OK. Niech ci fachowcy się 
pod tym podpiszą: inspektorzy nadzoru, projektanci, że ta woda 80 cm w kanałach 
technicznych jest OK. Niech ktoś weźmie odpowiedzialność za tę wodę, podpisze się 
swoim autorytetem fachowca. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – 
Dyrektorze – dżentelmeńska umowa, bo ja mam filmik na video – do poniedziałku, 
sesja jest od godziny 9,00 jeżeli Dyrektor ds. inwestycji przyniesie oświadczenie 
dotyczące: znajdująca się woda, pojawiająca się woda w kanałach teletechnicznych, 
zalane studzienki, kable itd. nie stanowią bezpieczeństwa dla użytkowników stadionu 
itd. i Dyrektor Górski podbije takie pismo jako dyrektor ds.. inwestycji ten filmik nie ujrzy 
światła dziennego. Dyrektorze dżentelmeńska umowa na prośbę radnego 
Szprendałowicza. Dyrektor napisze nam takie pismo? Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – ja bym przyniósł 
oświadczenie podpisane przez inspektora … Przewodniczący komisji Łukasz 
Podlewski – nie no najlepiej jako Rafał Górski Dyrektor ds. inwestycji. Napisze 
Dyrektor nam? Może się siedmiu podpisać, że woda znajdująca się w kanałach 
teletechnicznych nie stanowi zagrożenia dla użytkowników, użytkowania obiektu etc. 
I nie będzie miała wpływu na funkcjonowanie tego obiektu w najbliższych latach. 
Podpisze Dyrektor takie pismo? Dyrektor ds. inwestycji Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Rafał Górski – mogę podpisać, ale to jest to co ja usłyszałem. 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – ale przecież to nie była Wasza 
decyzja żeby tego nie robić. Pozwoliliście Wodociągom. Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – to dlaczego teraz 
Przewodniczący wymaga ode mnie żebym ja podpisywał… Przewodniczący komisji 
Łukasz Podlewski – nie. Ja przychylam się do prośby radnego Szprendałowicza – 
nie róbmy z tego sensacji, nie mówmy o tym żeby to było dobrze itd. powiem tak 
telewizja, Damii, radio Rekord, radio Eska to widziało i nagrywało. Radny Piotr 
Szprendałowicz – żeby było jasne, ja nie jestem tu niczyim adwokatem to po 
pierwsze, a po drugie ja wyraziłem swój apel na bazie tego co tutaj wszyscy 
usłyszeliśmy od dyrektora Górskiego. Jego zdanie, że nie stanowi to zagrożenia, 
przywołaną opinię kilku osób fachowców, że nie stanowi to zagrożenia. Radny Marcin 
Majewski – chciałem tylko zaznaczyć, że już mieliśmy raz na tej budowie inspektora 
nadzoru budowlanego i dobrze wiemy jak to się skończyło. Teraz jest w sądzie ta 
sprawa. Ktoś potwierdzał nieprawdę. Wiele problemów związanych z tym, że ta 
budowa tyle trwała i wydaliśmy tyle i tyle pieniędzy wynika z tego, że właśnie inspektor 
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nadzoru potwierdził nieprawdę. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – to 
niech Dyrektor nam przyniesie opinię inspektora nadzoru, że zalane kable na 
wysokości metra nie stanowią zagrożenia. Radny Marcin Majewski – przecież to nie 
chodzi o kable tylko chodzi o w ogóle wodę, która tam stoi, więc ktoś nie wykonał tego 
drenażu. Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – możesz wypompować wodę, 
pokazać inspektorowi -  stała tu woda – jest OK.- jest OK. Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nikt nie mówi, że kable 
w wodzie są OK. Nikt nie mówi, że to że jest tam woda to jest super i w ogóle cieszmy 
się. Nie. Nie zostało to zrobione w wyniku okoliczności, które były omawiane tutaj już 
nie raz i nie dwa. Dążąc do zakończenia budowy trzeba zastosować rozwiązanie 
doraźne. To czy w mojej opinii kiedyś trzeba będzie wykonać te drenaże lub inne 
rozwiązania (nie wiem może się technologia zmieni) to wszystkie opinie wskazują na 
to, że trzeba będzie to w przyszłości zrobić. To, że one na dzisiaj, na pierwszy rok, 
dwa lata, pięć lat funkcjonowania stadionu nie spowodują zniszczenia jego konstrukcji 
i nieodwracalnych zmian, strat, skruszenia zniszczenia o tym mówią budowlańcy. 
Radny Marcin Majewski – ale jest taka opinia na piśmie? Dyrektor ds. inwestycji 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Rafał Górski – nikt takiej opinii nie zamawiał. 
Ja się mogę zobowiązać, że o taką opinię wystąpię, ale oczekiwanie ode mnie, że ja 
będę podpisywał czy woda stanowi problem czy nie stanowi problemu… 
Przewodniczący komisji Łukasz Podlewski – a ja zrobię co innego. Te zdjęcia, które 
mam wyślę do pana Kumora i poproszę o określenie.   
W związku z wyczerpaniem pytań Przewodniczący komisji zakończył dyskusję.  
 
W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim 
za przybycie i zamknął posiedzenie.                                                        
 
Na tym protokół zakończono.  
 

Przewodniczący Komisji 
  
 
  Łukasz Podlewski 
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Sylwia Sykuła 


